
 
 

 

                                                                                                        

 

Αγαπητοί Συνεργάτες, 

Νιώθω την ανάγκη να επικοινωνήσω μαζί σας για να σας ενημερώσω προσωπικά για μια 

απόφασή μου, η οποία πιστεύω ακράδαντα ότι θα επιδράσει πολύ θετικά στο μέλλον της 

ασφαλιστικής μας εταιρείας. 

Η Prime αποτελεί για εμένα προσωπικά τη διαχρονική συνέχεια των προσπαθειών μας για 

την εδραίωση ενός θεσμού που πρώτοι ξεκινήσαμε στον Ελλαδοκυπριακό χώρο και ως 

τέτοια, σκοπό έχω να την βλέπω να μεγαλώνει και να μεγαλουργεί έχοντας ισχυρή μετοχική 

δομή και φερεγγυότητα. Με την παρουσία μας μέχρι σήμερα, καταφέραμε να είμαστε στη 

συνείδηση των καταναλωτών ως μία από τις πλέον αξιόπιστες ασφαλιστικές εταιρείες και 

για αυτό σας ευχαριστώ μέσα από την καρδιά μου. 

Έχοντας κατά νου τα πιο πάνω και μετά από έντονο προβληματισμό, κατέληξα στην 

απόφαση να προχωρήσω σε αλλαγή στη θέση του Διευθύνοντος Συμβούλου της εταιρείας, 

με άμεση ισχύ. Καθήκοντα αναλαμβάνει ο Παναγιώτης Παναγιώτου, που μέχρι σήμερα είχε 

καθήκοντα Εμπορικού Διευθυντή και Μέλους του Διοικητικού Συμβουλίου. 

Από εσάς ζητώ να συνεχίσετε να εργάζεστε με τον ίδιο ζήλο, να έχετε πίστη στην εταιρεία 

μας, να στηρίξετε έμπρακτα τη νέα διοίκηση και να είστε όλοι σίγουροι ότι η Prime θα 

φτάσει στην κορυφή. 

 

Κλείνοντας θα ήθελα με την ευκαιρία που μου δίνεται, να ευχηθώ στον καθένα από εσάς 

ξεχωριστά και σε όλη την οικογένεια της Prime, Χρόνια Πολλά με Υγεία και πολλές 

προσωπικές και επαγγελματικές επιτυχίες. 

 

 

Δημήτρης Κοντομηνάς 

 

  


